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PROTOKÓŁ  NR  XX/12 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  10 sierpnia 2012 roku 

 
 
Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(tj. Dz. U. z  2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.)  na wniosek Burmistrza Miasta  
Kostrzyna nad Odrą - Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak zwołał                 
XX sesję Rady Miasta. 

 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 14 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1.  Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o uznanie lasów 
stanowiących własność Skarbu Państwa za lasy ochronne. (druk nr 1). 

 
1.  Sprawy  regulaminowe 
 

Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 14.00 dokonał otwarcia 
obrad sesji w sali narad Urzędu Miasta Kostrzyn nad Odrą.  
 
Przewodniczący Rady oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych  decyzji i uchwał. 
 
W związku  tym, iż nie zgłoszono uwag do proponowanego porządku obrad sesji – 
Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji.  
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o uznanie lasów 

stanowiących własność Skarbu Państwa za lasy ochronne (druk nr 1). 
 
Naczelnik Wydz. GPiOI Pani Małgorzata Kraszewska poinformowała, że zgodnie z 
art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 28 września 1991 r. o lasach Rada gminy powinna wyrazić 
opinię w ciągu dwóch miesięcy od dnia otrzymania wystąpienia o wyrażeniu woli o 
uznaniu lasów jako lasy ochronne. Natomiast art. 15 tej ustawy mówi o tym jakie lasy 
powinny być zaliczone do kategorii lasów ochronnych. Naczelnik wskazujące tereny 
na mapie, przedstawiła propozycję, aby z przedłożonego wniosku Nadleśnictwa 
Dębno wyłączyć z ochrony lasy na prowadzone i planowane prace projektowe 
związane z rozwojem infrastruktury technicznej miasta Kostrzyn nad Odrą, a w 
szczególności z przebudową układu drogowego i z rozbudową sieci inżynieryjnej w 
części odnoszącej się do oddziałów  i pododdziałów, to jest : 
•  264, 272 d, 291a,f,g, 265 b,c,d,f,g,h,i,j, 274 a,b,i, – ze względu na planowaną 
realizację uchwalonego 9 lutego 2012r. miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą przeznaczonego pod 
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inwestycję liniową – gazociąg wysokiego ciśnienia DN 200 oraz wydaną decyzję o 
przeznaczeniu gruntów leśnych na cele nieleśne; 
• 289 d, o, 290 n,o, 298 a-c, 299 g,i,j,k,m,n, – ze względu na planowaną realizację 
projektowanego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
kompleksu poligonów wojskowych w Kostrzynie nad Odrą oraz wydaną decyzję o 
przeznaczeniu gruntów leśnych na cele nieleśne; 
• 294 a,b,c,d,g,h,i,j,k,m,o,p,  – ze względu na planowaną realizację uchwalonego 10 
lutego 2011r. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie osiedla 
Drzewice oraz kompleksu nr 2 Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej w Kostrzynie nad Odrą oraz wydaną decyzję o przeznaczeniu gruntów 
leśnych na cele nieleśne;  
• 267 a,b,c,d,f,g,h,i,j,k,l,m,n,o p,t, 282 a,b,c,g,h, - ze względu na planowaną realizację 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 
Kostrzynie nad Odrą przeznaczonego pod inwestycję liniową – gazociąg wysokiego 
ciśnienia DN 200  - II etap, 
Dodatkowo zgodnie z kierunkami kształtowania struktury przestrzennej i 
przeznaczenia terenów ustalonych w Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Kostrzyn nad Odrą , dla każdego terenu 
zlokalizowanego w granicach miasta Kostrzyn nad Odra wskazuje się funkcję 
określającą sposób jego zagospodarowania i tak dla poniższych oddziałów i 
pododdziałów: 
• 248 a,b,c,l, - planowaną realizację miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą – Osiedle Szumiłowo - II 
etap, 
•  311 k, 293 m, 274 n - rezerwę terenową pod realizację infrastruktury drogowej i 
kolejowej, 
• 294 a,b,c,d,g,h,i,j,k,m,o,p, 301 a,b,c,d,g,h,i,j, - tereny zabudowy usług sportu i 
rekreacji, oznaczone symbolem US,  ramach której  dopuszcza sie lokalizacje: 
-   wszelkiej zabudowy związanej z obsługą funkcji sportu i rekreacji, w tym także 
usług kultury, oświaty, hotelarstwa i zdrowia, 
- obiektów infrastruktury technicznej, obiektów komunikacji i transportu oraz zieleni 
uporządkowanej, 
- innych nieuciążliwych obiektów usługowych wyłącznie po sporządzeniu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  
Tereny zieleni uporządkowanej – oznaczone symbolem ZP, na których dopuszcza sie 
lokalizacje: 
- obiektów małej architektury związanej z funkcja terenu, 
- zabudowy usług nieuciążliwych wyłącznie po sporządzeniu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, 
- obiektów infrastruktury technicznej, obiektów komunikacji i transportu, obiektów 
ochrony przeciwpowodziowej, a także zbiorników wodnych. 

 
 

Z-ca Nadleśniczego Nadleśnictwa Dębno Pan Roman Drużga poinformował, iż 
gospodarka leśna opiera się na planie urządzenia lasu, jest to szczegółowy leśny plan 
gospodarczy, podstawowy dokument gospodarki leśnej opracowywany dla lasów 
stanowiących własność Skarbu Państwa. Zgodnie z Ustawą o Lasach tworzony jest co 
10 lat, a więc od 1 stycznia 2013 roku będzie obowiązywała nowy plan. Dodał, iż 
nieodłącznym elementem planu, na którym opiera się cała gospodarka leśna, jest 
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analiza gospodarki leśnej w minionym okresie, program ochrony przyrody w obrębie 
nadleśnictwa poszczególnych gmin, w tym Kostrzyna.  Gospodarka leśna prowadzona 
jest w oparciu o zasady ekologiczne, aby zachować bioróżnorodność i bogactwo 
również dla przyszłych pokoleń. W tym celu na terenie lasów prowadzone są funkcje 
gospodarcze, ochronne i społeczne. Poinformował, iż w przedłożonym projekcie teren 
lasów objętych ochroną jest większy niż poprzednio, ponieważ w 2003 roku obszar 
lasów został zwiększony na skutek zmian administracyjnych, to jest przyłączenia 
Szumiłowa do miasta Kostrzyn nad Odrą.  Nadmienił, iż obecnie podatek leśny 
odprowadzany do miasta Kostrzyn wynosi 29 tys. zł., a po uwzględnieniu lasów 
wnioskowanych o uznanie za ochronne, podatek leśny będzie wynosił 25 tys. zł. 
Poinformował, iż biorąc pod uwagę kategorie ochronności, wymieniono lasy w 
obrębie miasta Kostrzyn pod względem glebochronnym, wodochronnym, o 
charakterze rezerwatowym, drzewostany nasienne, lasy wokół ujęć wody, a więc  
Miasto Kostrzyn nie powinno mieć żadnych obaw w zakres inwestycyjnym. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zadał pytanie, czy wprowadzenie strefy lasów 
ochronnych nie będzie wpływu na ograniczenie tworzenia nowych inwestycji na 
terenie Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej? 
 
Z-ca Nadleśniczego Pan Roman Drużga wyjaśnił, iż przy proponowanej kategorii 
ochronności uzyskanie pozwolenia nie powinno stanowić problemu. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zapytał, czy złożony wniosek do Miasta Kostrzyn jest 
autorstwa Nadleśnictwa Dębna, czy  też jest wynikiem odgórnych wytycznych? 
 
Z-ca Nadleśniczego Pan Roman Drużga wyjaśnił, iż jednym z elementów planu 
urządzenia lasu, jest również plan ochrony przyrody, który całościowo podlega  
zatwierdzeniu Ministerstwu Ochrony Środowiska. Nadleśnictwo stosuje się do 
przepisów ustawy o lasach, w których  określono zasady klasyfikacji lasów do 
poszczególnych funkcji ochronnych oraz do rozporządzeń wykonawczych. 
 
Radny R. Andrys zwrócił się z pytaniem, dlaczego Nadleśnictwo nie wyraziło zgody, 
aby Miasto w ramach prowadzonej inwestycji dokonało modernizacji ulicy Jana Pawła 
II na odcinku leżącym w pasie lasów państwowych? 
 
Z-ca Nadleśniczego Pan Roman Drużga wyjaśnił, iż nie udzieli odpowiedzi w 
powyższej sprawie, ponieważ nie posiada informacji na ten temat.   
 
Radna M. Sądej zwróciła się o wyjaśnienie, czym skutkuje negatywna opinia Rady 
Miasta w sprawie wniosku dotyczącego uznania lasy za ochronne? 
 
Z-ca Nadleśniczego Pan Roman Drużga wyjaśnił, iż mimo negatywnej opinii Rady, 
decyzja o uznaniu lasów za ochronne może zostać podjęta, ponieważ opinia Rady 
Miasta dla Ministerstwa nie jest wiążąca. 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się o udzielenie informacji na temat sytuacji baru „Gucio” 
leżącego w pasie lasów państwowych w kierunku na Szczecin. 
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Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, iż zgodnie ze stanowiskiem Nadleśnictwa 
decyzja w sprawie dalszego funkcjonowania baru „Gucio” należy do Miasta Kostrzyn, 
co wieżę się z dokonaniem zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego. 
Burmistrz zaproponował, aby umożliwi ć dalszą działalność właścicielowi, z tym, że 
zgodnie z wytycznymi Nadleśnictwa, ograniczyć użytkowanie tego terenu do 
pierwotnie zajmowanego. 
 
Radny R. Andrys zwrócił uwagę na konieczność wybudowania ścieżki rowerowej, 
chodnika od Os. Leśnego do baru „Gucio”, co usprawniłoby poruszanie się pieszych, a 
w szczególności w trackie trwania „Przystanku Woodstock”. 
 
Radny M. Borowski zwrócił się z pytaniem, czy uznanie lasów za ochronne będzie 
miało wpływ na realizacji inwestycji np. ścieżka  rowerowa na odcinku przyległym do 
lasów ?  
 
Z-ca Nadleśniczego Pan Roman Drużga wyjaśnił, iż uznanie za lasy ochronne w 
kategorii rekreacyjno-wypoczynkowej, nastawionych na miejscową  społeczność, 
służy przede wszystkim tworzeniu ścieżek rowerowych i pieszych. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zwrócił się z pytaniem, czy Nadleśnictwo uwzględni w 
swoich planach obszary lasów  wyłączonych  z ochrony, które ujęte w § 2 projektu 
uchwały Rady Miasta, czy też przedłoży swój wniosek z opinią Rady do Ministerstwa.  
 
Z-ca Nadleśniczego Pan Roman Drużga stwierdził, iż jego zdaniem nie ma 
konieczności wyłączenia proponowanych terenów z obszaru lasów ochronnych. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zaproponował, aby integralną częścią uchwały było 
uzasadnienie, które przedstawiła Naczelnik Wydz. GPiOI Pani M. Kraszewska,  
będące wyjaśnieniem  wyrażenie negatywnej opinii Rady Miasta o uznaniu  za lasy 
ochronne obszary wymienione w § 2 uchwały.  
 
Rada Miasta poprzez aklamacje przyjęła powyższą propozycję. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. 
 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”- podjęła Uchwałę Nr XX/147/12, która 
stanowi załącznik nr  2 do protokołu. 
 
W związku z tym, że porządek obrad XX sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta  T. Łysiak zamknął obrady 
o godzinie 14.20. 
 
Protokołowała :      Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska                Tadeusz Łysiak 
 
 


